

Statement no. 93-39 (May 24, 1993) An address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, to the Society of International Business Fellows and the Canadian American Society of the Southeast United States, in Atlanta

Déclaration no. 93-39 (24 mai 1993) Allocution de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur, devant la Society of International Business Fellows et la Canadian American Society of the Southeastern United States, à Atlanta

Statement no. 93-40 (May 27, 1993) Notes for an address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, third reading debate on Bill C-115 (the NAFTA Implementation Act), in Ottawa

Déclaration no. 93-40 (27 mai 1993) Notes pour une allocution de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie, et ministre du Commerce extérieur, amorçant de débats en troisième lecture du Projet de loi C-115 (Loi de mise en oeuvre de l'ALÉNA), à Ottawa

Statement no. 93-52 (August 13, 1993) Notes for a speech by the Honourable Tom Hockin, Minister for International Trade, on the successful conclusion of the negotiations for the North American Agreements on Labour and Environmental Co-operation

Déclaration no. 93-52 (13 août 1993) Notes pour une allocution de l'honorable Tom Hockin, ministre du Commerce extérieur, concernant l'issue heureuse des négociations relatives aux Accords nord-américains sur la coopération dans les domaines du travail et de l'environnement

Statement no. 93-54 (September 14, 1993) Notes for an address by the Honourable Tom Hockin, Minister for International Trade, following the signing the legal texts of the North American Environment and Labour Side Agreements

Déclaration no. 93-54 (14 septembre 1993) Notes pour une allocution de l'honorable Tom Hockin, ministre du Commerce extérieur, à la suite de la signature des textes juridiques des Accords nord-américains de coopération dans les domaines de l'environnement et du travail